
 

Usnesení z 5. (67.) zasedání Rady ÚEB AV ČR, v. v. i. 

5/2017 

Zasedání se konalo dne 6. 9. 2017 v 10:00 
ÚEB, Lysolaje, Rozvojová 263, zasedací místnost ve 4. patře 

 
Přítomni:  Bartoš, Brzobohatý, Lipavský, Martinec, Moravec, Strnad, Vágner, Valentová, 

Vaňková 
Omluveni: Motyka, Nedělník  
Zapsala:  Plchová 
Přizváni:  Malbeck  
 
Program jednání: 
 

1. Projednání zápisu a usnesení z 66. zasedání, přijetí programu Vaňková 
2. Informace o hlasování per rollam  Plchová 
3. Výběr z kandidátů PPPLZ  Vaňková 
4. Spoluúčast ÚEB na projektech GA ČR  Vágner 
5. Hodnocení laboratoří  Vágner 
6. Různé  

 
 
1.1.  Rada diskutovala o kandidátech do soutěže Program podpory perspektivních 

lidských zdrojů - Mzdová podpora postdoktorandů na pracovištích AV ČR. Rada 
tajným hlasováním stanovila jejich pořadí, ve kterém budou nasazeni do soutěže [1. 
Mgr. Tetiana Kalachová, Ph.D., 2. Mgr. Eva Řezníčková, Ph.D., 3. Mgr. Petr Cápal, 
Ph.D., 4.-5. Mgr. Veronika Burešová, Ph.D. a Mgr. Marcela Holá, Ph.D.] (9/0/0) 
(příloha 1). 

 
2.1. Rada vyslechla informaci a komentář Martina Vágnera týkající se upřesnění pravidel 

pro spoluúčast ÚEB, platných pro návrhy GA ČR. Rada návrh prodiskutovala a uložila 
řediteli Martinu Vágnerovi, aby zformuloval přesná pravidla. 

 
3.1.  Rada vyslechla informaci Jana Martince týkající se seznamu přístrojů vyskytujících 

se v ÚEB, jejich umístění a jménech pověřených osob, který byl umístěn na intranet. 
  
4.1. Rada projednala a schválila převedení čistého zisku za rok 2016 (3.246.644,85 Kč) 

do rezervního fondu (8/0/0). 
 
5.1.  Rada vyslechla informaci Martina Vágnera týkající se žádosti o koupi 

hlubokomrazícího boxu pro Dr. Angelise. Rada schválila zařadit žádost do nového 
přídělu na příští rok (8/0/0) a doporučuje zřízení GSM systému.  

 
 

6.1. Rada vyslechla informaci Martina Vágnera týkající se minimální mzdy (12.200,- Kč  
v r. 2018). Rada vzala informaci na vědomí.  

 
7.1. Rada diskutovala o povinnosti dané zákonem č. 341/2005 Sb. projednávat všechny 

návrhy smluv o spolupráci. Rada se rozhodla projednávat pouze zásadní smlouvy. 
Rada se k tomuto tématu vrátí na příštím zasedání. 

 



8.1. Rada vyslechla informaci Miroslava Strnada týkající se koncepce Patentové komise. 
Rada požádala Miroslava Strnada, aby návrh změn předložil písemně a ředitele, aby 
dal tento návrh k posouzení daňovému expertu Ing. Kriegsmanovi. Dále požaduje, 
aby Miroslav Strnad na příštím zasedání porovnal finanční toky podle stávajícího 
stavu a podle navržené reformy, aby byl zřejmý dopad navrhované reformy. Rada se 
tím bude dále zabývat na příštím zasedání. 

 
9.1. Příští zasedání Rady se bude konat v polovině listopadu 2017, pokud nevznikne 

potřeba svolat zasedání dříve.  
 
 
Počet příloh:  1 
Zapsala: H. Plchová 
Za správnost: R. Vaňková 
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